
Pöytäkirja  
Vanhusneuvosto  

 

Paikka ja aika: Kauttuan Nuokkari 27.11.2024.2024, kello 10:00 – 11:40 

Läsnäolijat: Matti Henell, Raimo Hanniala, Pirjo-Leena Antonen, Tuomo Viitahalme, Paavo 
Mälkiäinen, Vuokko Salmi, Jouko Perttu, Marita Pihlajamäki, Rami Heino (sihteeri)  
Poissa: 
 

1. Kokouksen avaaminen, päätösvaltaisuus ja pöytäkirjantarkastajien valinta 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat ja kokouksen 
päätösvaltaisuuden 

- Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Tuomo Viitahalme ja Jouko Perttu 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

- Tarkastettiin ja hyväksyttiin yksimielisesti edellisen kokouksen pöytäkirja 

3. Kunnan hyvinvointikertomus 
- Hyvinvointikoordinaattori Marko Kerola esitteli kunnan hyvinvointikertomusta ja 
kertoi kertomuksen valmistelun tilanteesta. Valmista pitää olla viimeistään keväällä 
2025 ja ennen sitä vanhusneuvosto saa vielä kertomuksen käsiteltäväkseen ja 
kommentoitavakseen. 
- Hyvinvointikertomus.fi-sivulta löytyy lisätietoa ja kuntien valmiita kertomuksia. 

4. Ikäihmisten olohuonetoiminta Kauttuan Nuokkarilla 
- Käytiin keskustelua kokemuksista keväällä alkaneesta toiminnasta. Osallistujia on 
ollut joka viikko 20-30 ja palaute on ollut pääasiassa positiivista. Järjestelyissä 
mukana olleet yhdistykset ovat onnistuneet hienosti ja aktiiveja on riittänyt hyvin. 
- Tämän vuoden viimeinen olohuone on pe 29.11. ja tällöin vuorossa puurojuhla. 
- Vanhusneuvosto toivoo toiminnalle jatkoa ja on itse mukana toiminnassa myös 
tulevaisuudessa. 
- Tulevan vuoden toiminnan osalta suunnittelupalaveri pidetään perjantaina 3.1.2025 
klo 13 Nuokkarilla. Sihteeri kutsuu kaikki mukaan. 
- Kahvirahat hyvinvointialueen, seurakunnan ja vanhusneuvoston vastuuvuoroilta 
käytiin läpi. Vuoden 2025 ensimmäisessä kokouksessa koko vuoden lopullinen 
selvitys exel-taulukkona. 

5. Terveiset vanhusasiavaltuutetulta 
- Käytiin läpi vanhusasiavaltuutettu Päivi Topon sähköposti marraskuun 14. päivältä 
ja sovimme, että sihteeri tilaa itselleen uutiskirjeen ja jakaa sen aina kaikille jäsenille. 

6. Hyvinvointialueen toiminta-avustushaku yhdistyksille vuodelle 2025 
- Lyhyt keskustelu hyvinvointialueen toiminta-avustuksista vuodelle 2025. 

7. Voimaa vanhuuteen hanke 
   - Hanke on alkanut, mutta vielä ei ole yhtään kokousta pidetty. Vanhusneuvostosta  
 hankkeen yhteyshenkilöksi nimettiin sihteeri. 
8. Muut asiat 

- Uusi vanhusneuvosto valitaan kunnallisvaalien jälkeen keväällä. Sovimme, että 
jokainen yhdistys aloittaa jo pohdinnan tulevasta eli haluaako olla mukana 
vanhusneuvostossa ja kuka olisi edustaja ja edustajan varajäsen. Seuraavassa 
kokouksessa jatkamme keskustelua aiheesta. 
- Puheenjohtaja toi esille, ettei kunnilla useinkaan ole työntekijää ikäihmisten 
hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen palveluissa, vaan vastuu on pääasiassa 



vapaaehtoisvoimin toimivilla järjestöillä. Hyvinvointialue vastaa ikäihmisten 
lakisääteisistä palveluista, mutta tarvetta olisi paljon myös ennaltaehkäisevään ja 
erityisesti yksinäisyyttä ehkäisevään toimintaan. Keskustelu asian osalta jatkuu 
seuraavassa kokouksessa. 
 

9. Seuraava kokous 
- tiistaina 28.1.2025 klo 10 kunnanvirasto 

   
 
Sihteeri: Rami Heino  

Pöytäkirjantarkastajat: Tuomo Viitahalme ja Jouko Perttu 

 


